
 

 
 
Referat – møte Kombinertkomiteen  
 
 
 
 

 

  
Tilstede:  Edgar, Linda, Ivar, Roar, Gudmund – Gardermoen 

Eiliv, Tina – på Skype 

Sted:   Quality Airport Hotel, Gardermoen 

Dato:  2.12.2019 

 

Sakliste 

1. Møtet godkjente saksliste og innkalling 
2. Møtet godkjente referat fra forrige møte 
3. Helseattest 

På bakgrunn av siste ukes fokus på helse innen toppidretten, bruk av helseattester i langrenn 
og bekymring for utvikling i kombinert, ønsker KK å markere viktigheten av gode 
retningslinjer.  

Kombinertkomiteen vedtar:  

KK beslutter innføring av krav til bestått helseattest for utøvere som skal representere 
på øverste internasjonale nivå for begge kjønn. For sesongen 19/20 vil det si COC for 
jenter og gutter samt World Cup for herrer. Sportssjef og landslagslege utarbeider 
rutiner for kombinert iht ordningen, inkludert frist for innsendelse av attest for 19/20-
sesongen, i samarbeid med Olympiatoppen.  

4. FIS representasjon 
KK ønsker å ta fram diskusjonen rundt hvordan NSF Kombinert skal være 
representert i FIS. Spørsmålet er hvorvidt kombinert er tjent med at Norges 
representant i FIS ikke sitter i Executive komiteen. KK ønsker å forankre vervet i KK, 
og ser det som naturlig at dette primært ligger hos leder og dernest nestleder.  
 

5. Organisasjonsutvalget innstilling 
Hildrum-utvalget har lagt fram sitt forslag til mandatet for «Anbefalinger for en mer 
effektiv og bærekraftig organisasjon». Forslaget innebærer bl.a. en delvis omlegging 
av skistyrets sammensetning og derfor en delvis forskyvning av makt fra grenkomite 
og frivillighet til en mer sentralisert sammensetning av skistyret. KK setter ned et 
utvalg som skal levere en uttalelse fra komiteen. Utvalgsleder: EilivF.  
Leveringsfrist internt KK: 20.desember 2019 



Leveringsfrist høringsrunde:  6.januar 2020 
 

6. Status økonomi 
Kombinert ligger helt ifølge planen for året. Adm v sportssjef har tegnet sponsorkontrakt m 
ISS, noe som gir 100’ på bunnlinja for neste år. Resultatene i Ruka fører også til økte 
sponsorinntekter. 
 

7. Eventuelt 
• Sportssjef redegjorde for møter m Helge Bartnes i Olympiatoppen. Tema som 

diskuteres er organisering av administrasjon/sport samt innhold og horisont 
på arbeidsavtaler for sportslig ledelse. 

• Kombinertkomiteen ønsker å synliggjøre verdien av det arbeidet som gjøres i 
de regionale kombinertkomiteene, og tar det fram som egen sak utover 
vinteren. 

 
 

 

 

 

 
 


